
Schriftelijke vragen fractie D66 betreffende onderhoud openbare ruimte.

Datum: 29 november 2018

Geacht college,

Vorige week hebben wij geconstateerd dat in het kader van het onderhoud openbare ruimte de stoep 

op de kruising Noorderinslag – Hamersveldseweg ter hoogte van het pand van Jan van den Berg, 

tuinmeubelen opnieuw is bestraat.

Wat schetst onze verbazing om deze week te constateren dat dezelfde stoep slechts enkele dagen 

later  wordt opengebroken om daar een ondergrondse kabel aan te brengen. Doordat de stoep 

tweemaal binnen een periode van een week is opgebroken heeft dit geleid tot onnodige overlast 

voor gebruikers. 

Onze vragen zijn de volgende:

1. Kunt u bovenstaande constatering bevestigen ?
2. Kunt u aangeven hoe het heeft kunnen gebeuren dat enkele dagen na het bestraten van de 

stoep dezelfde stoep opnieuw is opengebroken?
3. Kunt u aangeven of deze werkwijze tot kostenverhoging heeft geleid en zo ja, wat de hoogte 

is van deze extra kosten?
4. Wordt er bij planmatige werkzaamheden in het kader van het onderhoud openbare ruimte 

geïnventariseerd of en zo ja welke werkzaamheden in het betreffende gebied door 

nutsbedrijven zijn gepland?
5. Is dat in het bovengenoemde geval ook gebeurd? Zo ja waarom is daar dan geen rekening 

mee gehouden?
6. Bent u met ons van mening dat in het kader van een meer efficiënte bedrijfsvoering op deze 

wijze tot kostenbesparing en een vermindering van overlast kan worden gekomen ?
7. Wat gaat u in de  toekomst veranderen om te voorkomen dat in de toekomst dergelijke 

gevallen zich weer zullen voordoen? 

Met vriendelijke groet,

namens fractie D66 Leusden,

Albert Dragt, fractievoorzitter


